
Ik heb begrepen dat de huidige regeling het gebruik van Downlink Centric Frame Format afdwingt. 
Dat zou erg jammer zijn omdat dit de use-cases van onze klanten inperkt. De vraag uit de industrie is 
voornamelijk UL-centrisch. Er is veel interesse en het gebruik van het spectrum zou toenemen 
naarmate hier een flexibelere opstelling wordt gekozen. 


